
Protokfl Nr LIV.2025 

z LIV Sesji r ady Gminy Slubice 

odbytej w dj iu 19 maja 2025 r. 


Obrady XIV Sesji Rady Gminy Slubice odbyly siy w godz. 15°7_1628 oraz byly 
transmitowane na Zywo w internecie. Obratly prowadzil przewodniczqcy Waldemar Stanczak. 
Stan Rady - 15 os6b I 
Obecnych - 15 os6b tj. 100%. I 
W sesji udzial wziyli: 

1. 	 Jacek Kozlowski - w6jt, 
2. 	 Przemyslaw Nowacki - sekretarz gminy, 
3. 	 Henryka Bednarek - skarbnik g~iny, 
4. 	 Krzysztof Ledzion - radny Rady powiatu Plockiego 
5. 	 Zbigniew Bialecki - radny Rady Powiatu Plockiego 
6. 	 radni wedlug zalqczonej listy obecnos~i, 
7. 	 soltysi wedlug zalqczonej listy obecnosci . 

Do pkt.l 	 I 
Waldemar Stanczak - przewodnicz~cy Rady otworzyl obrady XIV sesji Rady Gminy 

Slubice, powital wszystkie panie I i pan6w radnych, w6jta, sekretarza, 
skarbnik, gosci oraz soltys6w. Na podstawie listy obecnosci stwierdzil, ze w sesji uczestniczy 
15 radnych, co oznacza, ze Rada Gminy Sll;lbice moze obradowac i podejmowac prawomocne 
uchwaly. 

Do pkt. 2 
Przewodniczqcy poddal pod glosok anie porzqdek obrad, kt6ry zostal dostarczony 

wraz z zaproszeniem na dzisiejszq sesjy. Ratlni nie mieli zadnych uwag. 
W wyniku jawnego glosowania rada - stan 15 obecnych jednoglosnie przyjyla porzqdek 

obrad. Porzqdek obrad przedstawia siy nast1pujqco: 

Proponowany porz~dek obrad: 
1. 	 Otwarcie Sesji. 

2. 	 Przyjycie porzqdku obrad. 

3. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjnej W6jta Gminy za okres od 31 marca 2025 r. 

do 18 maja 2025 r. I 
4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 

5. 	 Sprawozdanie z realizacji Programu I Wsp6lpracy Gminy Slubice z organizacjami 

pozarzqdowymi i podmiotami wymierlionymi wart. 3 ust. 3 ustawy 0 dzialalnosci 

pozytku publicznego i 0 wolontariacie z~ 2024 rok. 

6. Podjycie uchwal w sprawie: 


1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finans0'tej Gminy Slubice, 


2) zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slpbice na rok 2025, 


3) zmiany Uchwaly Nr XI.52.2024 Rad~ Gminy Slubice z dnia 20 grudnia 2024 roku 


w sprawie przyjycia Gminnego Progra~u Profilaktyki i Rozwiqzywania Problem6w 


Alkoholowych oraz Gminnego Programu P~zeciwdzialania Narkomanii w Gminie Slubice na 


2025 rok, 




4) okreslenia szczeg6lowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii 


Rozwoju Gminy Slubice na lata 2026-2035, w tym trybu konsultacji, 


5) wprowadzenia zmiany w zalqczniku Nr 1 i Nr 2 do Uchwaly Nr XVIII.91.2020 Rady 


Gminy Slubice z dnia 7 lutego 2020 r. w sprawie ustalenia wzoru deklaracji 0 wysokosci 


oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej przez wlascicieli nieruchomosci, 

na kt6rych zamieszkujq mieszkancy. 


7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

8. Przyjt(cie protokolu z XIII sesji Rady Gminy. 

9. Sprawy r6zne. 

10. Zakonczenie obrad. 

Do pkt. 3 
Sprawozdanie z dzialalnosci mit(dzysesyjnej W6jta Gminy za okres od 31 marca 2025 

r. do 18 maja 2025 r. (material w zalqczeniu). 

Do pkt. 4 

Radna Katarzyna Milczarek poprosila W6jta, aby wyjasnil mieszkancom zaistnialq 

sytuacjt( zwiqzanq z zanieczyszczonq wodq na jednej ze stacji uzdatniania wody n terenie 

gn1iny Slubice oraz poinformowal 0 dalszych podejmowanych krokach. 

Do pkt. 5 
Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze Sprawozdanie z realizacji Progran1u 
Wsp6lpracy Gminy Slubice z organizacjami pozarzqdowymi i podmiotami wymienionymi w 
art. 3 ust. 3 ustawy 0 dzialalnosci pozytku publicznego i 0 wolontariacie za 2024 rok zostalo 
przeslane do radnych drogq elektronicznq oraz om6wione na komisji i wszyscy radni 
dokladnie sit( z nim zapoznali (material w zalqczeniu). 

Radni nie n1ieli zadnych zapytan bqdz uwag. 

Radni zaopiniowali pozytywnie sprawozdanie. 

Do pkt. 6.1 
Przewodniczqcy Rady Gn1iny Waldemar Stanczak przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Slubice. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 
Uchwala zostala przyjt(ta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie zn1iany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Slubice, wraz 
z imiennym rejestrem glosowail stanowi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 6.2 
Przewodniczqcy Rady Gminy Waldemar Stanczak przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2025. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu braiD udzial 15 radnych. 
Uchwala zostala przyjt(ta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie w sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 

2025, wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 6.3 
Przewodniczqcy Rady Gminy Waldemar Sta11czak przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie zmiany Uchwaly Nr XI.52.2024 Rady Gminy Slubice z dnia 20 grudnia 2024 roku 
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w sprawie przyj~cia Gminnego progra~u Profilaktyki i Rozwiqzywania Problem6w 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Ijrzeciwdzialania Narkomanii w Gminie Slubice na 

2025 rok, I 
Pytan i uwag nie zgloszono. , 

W glosowaniu bralo udzial 15 radn~ch. 

Uchwala zostala przyj~ta jednoglosf,ie 
Uchwala w sprawie zmiany Uchwj Iy Nr XI.52.2024 Rady Gminy Slubice z dnia 20 

grudnia 2024 roku w sprawie przyj~cia Gminnego Progran1u Profilaktyki i Rozwiqzywania 

Problem6w Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie 

Slubice na 2025 rok wraz z imiennym rejes~rem glosowan stanowi zaIqcznik do protokolu. 

Do pkt. 6.4 
Przewodniczqcy Rady Gminy aldemar Stanczak przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie okreslenia szczeg610wego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii 
Rozwoju Gminy Slubice na lata 2026-203 ~, w tym trybu konsultacji. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnrch. 
Uchwala zostala przyj~ta jednoglospie. 
Uchwala w sprawie okreslenia szczeg610wego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu Strategii Rozwoju Gminy SIubiC9 na lata 2026-2035 w tym trybu konsultacji wraz z 
imiennym rejestrem glosowan stanowi zal£!cznik do protokolu. 
Do pkt. 6.5 

Przewodniczqcy Rady Gminy Waldemar Stanczak przedstawil projekt uchwaly 
w sprawie wprowadzenia zmiany w zaIqczniku Nr 1 i Nr 2 do Uchwaly Nr XVIII.91.2020 
Rady Gminy Slubice z dnia 7 lutego 2020 r. w sprawie ustalenia wzoru deklaracji 0 
wysokosci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej przez wlascicieli 
nieruchomosci, na kt6rych zamieszkujq mieszkancy. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 
Uchwala zostala przyj~ta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie wprowadzeni~ zmiany w zaIqczniku Nr 1 i Nr 2 do Uchwaly Nr 

XVIII.91.2020 Rady Gminy Slubice z ~nia 7 lutego 2020 r. w sprawie ustalenia wzoru 
deklaracji 0 wysokosci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej przez 
wlascicieli nieruchomosci, na kt6rych zafuieszkujq mieszkancy wraz z imiennym rejestrem 
glosowan stanowi zaIqcznik do protokolu. 
Do pkt. 7 

W6jt poinformowal radnq Katarzrn~ Milczarek oraz wszystkich mieszkanc6w, ze 

w piqtek otrzymal komunikat z inforn1acjq, iz na stacji uzdatniania wody w Laziskach 

nieznacznie Sq podniesione normy jakosci wody. NiezwIocznie zostaly podj~te dzialania 

prewencyjne. Stacja w Laziskach zostala 'niedawno oddana w uZytkowanie i nie bylo do tej 

pory tam zadnych problem6w. Przed oficj i lnym komunikatem wodociqg zostal zachlorowany 

przez pracownika Urz~du Gminy zgodni~ z obowi'lzuj'lcymi przepisami. Dzialania w celu 
poprawy wody i usuni~cia przekroczonYfh norm zostaly wprowadzone w bardzo szybkim 

czasie. Kolejne badanie wody zostanie Ekonane jutro a wyniki b~d'l prawdopodobnie w 
czwartek po poludniu lub w pi'ltek rano. zis gmina zaopatrzyla si~ w wod~ butelkowq. Jesli 
ktos z mieszkanc6w chcialby takq wo ~ otrzymac to w dniu dzisiejszym b~dzie ona 

wydawana przy gminie oraz za now'l straznicq. W 6jt dodal, ze mieszkancy Gminy Slubice 

zostali poinformowani 0 tej sprawie prawidlowo i w bardzo szybkim czasie. Gdy tylko 
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, 

otrzymalismy telefon 0 przekroczonych normach jakosci wody oraz oficjalny komunikat 

z sanepidu to przed godzinq okolo 16.00 komunikat zostal wrzucony w media tj. BIP urzydu 

oraz na glownq strony. 

Przewodniczqcy Rady Gminy Waldemar Stanczak zadal pytanie 

o prognozowanq daty wynikow z pobranych probek na co Wojt Jacek Kozlowski 

odpowiedzial, ze od pobrania probki nalezy czekac ok 2 dni, wiyc w czwartek popoludniu, 

najpozniej w piqtek bydq znane wyniki. 

Do okt. 8 
Przewodniczqcy Rady Gminy poinforn10wal, ze protokol z XIII sesji Rady Gminy 

Slubice zostal przeslany do radnych drogq elektronicznq. 

Radni nie mieli zadnych zapytan bqdz uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 

Protokol z XIII sesji Rady Gminy Slubice wraz z Imlennym rejestrem glosowan 

stano wi zalqcznik do protokolu. 

Do okt. 9 
Radny powiatu Krzysztof Ledzion poinformowal, ze zostaly wyciyte zakrzaczenia 

przy drogach powiatowych: Slubice w kierunku Grabowca po obu stronach oraz uprzqtniyto 
smieci, pozostanie jeszcze droga w Jamnie. W najblizszym czasie zostanq naprawione tam 
tqpniycia na trzech przepustach oraz przyciyte pobocza. Radny poprosil Wojta Gminy Slubice 
o mozliwosc skladowania materialow do naprawy poboczy na terenie Gminy. Przyspieszy to 
proces napraw planowanych w najblizszym czasie prac. Radny poinformowal rowniez 
o naprawie poboczy w kierunku Jamna oraz od Studzienca w strony Wolki, gdzie Sq 
powymywane pobocza. Radny powiatu plockiego zapytal radnego Dariusza Wolinskiego czy 
wie kto wykosil pobocza w strony Wiqczemina, osoba prywatna czy moze pracownik bazy 
nr 3 w Gqbinie. 

Radny Dariusz Wolinski odpowiedzial, ze 200 m wykosil on prywatnie, ale nie wie 
kto dalej to wykonal. Korzystajqc z okazji radny Dariusz Wolinski poprosil 
o niewysypywanie drog w Juliszewie destruktem, ze wzglydu na znajdujqce siy w nim 
kawalki roznych metali, ktore byly przyczynami uszkodzen opon samochodowych 
mieszkailcow. Radny powiatowy Krzysztof Lendzion poinformowal, ze chcq zmodernizowac 
drogy na trasie od Wymysla do Zycka. Bydq pisane interpelacje, aby zostalo to wykonane 
jeszcze w tym roku. Radny Wolinski poinformowal, ze otrzymywal pisma od roznych 
instytucji odnosnie przejycia gruntow oraz ze kruszywo pozyskane z modemizacji tej drogi 
bydzie rozwiezione na inne tj. w miejscowosci Juliszew-Sady. Krzysztof Ledzion zgodzil siy 
z radnym Dariuszem Wolinskim odnosnie kruszywa, nadmienil tez, ze on rozumie jaki jest 
problem, ale to osoby zarzqdzajqce mUSZq go dostrzec. Zauwazyl, iz powiat posiadal bazy 
osob fizycznych przy remontach drog a obecnie Sq tylko osoby, ktore zajmujq siy zza biurka 
sprawami. Wspomniano rowniez 0 Wodach Polskich, gdzie tez zainwestowano pieniqdze 
w fioty samochodow sluzbowych a nie w sprzyt do wy kaszania walow. Radny powiatowy 
rowniez poruszyl kwestiy poglybiania Wisly jako przeciwdzialanie kolejnej powodzi. Zwrocil 
uwagy na stan drog zarzqdzanych przez powiat. Potrzebujq modernizacji, wycinki krzewow 
rosnqcych w bliskiej odleglosci, oraz ze ta czysc powiatu jest czysto pomijana w planach 
modernizacyjnych oraz pielygnacyjnych wokol drog. Przekazal, ze bydzie interweniowal na 
najblizej sesji Rady Powiatu. Poprosil 0 przekazywanie swoich uwag odnosnie stanu drog, 
aby mogi je przekazac dalej. 

Radny powiatu plockiego Krzysztof Bielecki rowniez powiedzial, ze dolqcza siy do 
krytyki zwiqzanej z poprawa i naprawq drog powiatowych. Dodal, ze objechal juz prawie 400 
km drog w tym drogi zmodernizowane. Radny bydzie regiamentowal modernizacjy drogi na 
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odcinku Wymysle - Swiniary. Radny bydzi wnioskowal 0 priorytetowe podejscie do sprawy 
tych dr6g oraz 0 wlasciw,! ich moderni acjy. Poprosil r6wniez radnych gminy Slubice 
i soltys6w 0 informowanie go 0 wszelkic potrzebach drogowych. W kolejnej wypowiedzi 
r6wniez odni6s1 siy do W 6d Polskich, w ontekscie 15 rocznicy powodzi na terenie gmin. 
Zauwa:zyl, ze nale:zy jak najszybciej po lybic rzeky Wisly a zdecydowanie odcinek od 
Wyszogrodu do Plocka. Wzi,!c ten problem na powaZilie, by unikn,!c kolejnych powodzi. 

I 

W kolejnej wypowiedzi poruszyl temat ~PS-6w podlegaj,!cych pod powiat oraz duzego 
kosztu utrzymania jednego podopiecznego. Koszt utrzymania jednego podopiecznego 
oscyluje przy kwocie okolo 8500 zl. Rad'ny Krzysztof Bialecki bydzie chcial na lipcowej 
debacie otrzymac wyjasnienia z czego wybika tak duza r6znica miydzy kosztami w innych 
powiatach. 

Soltys solectwa Grabowiec Miroslawa Marcinkowska, zadala pytanie W 6jtowi 
o drogy do miejscowosci Sielce, przypom~iala 0 pogarszaj'!cym siy stanie tej drogi i du:zych 
ubytkach. W6jt w odpow~edz~ poinformowrl, ze materi~l n~ uz~~elnienie j~z je~t, cz~ka tylko 
na poprawy pogody. Powledzlal, ze duzym jProblemem Jest Jakosc wykonanla teJ drog!. 

W6jt Jacek Kozlowski zabral glos w sprawie segregacji odpad6w. Poinformowal, ze 
pojawia~,! siy s~ieci w lasach p~ns~wowy?h i prywatnych a t~ od~ad~ s,'! segrego:vane oraz 
mozna Je oddac na PSZOK. NaJwlykszy problem zaczyna Sly pOJawIac w obryble starego 
wysypiska. 

Soltys solectwa Swiniary Ryszard Zi6lkowski zabral glos i zadal pytanie czy zostal 
sprawdzony dach na oborach w miejscowosci Swiniary nad Most6wk,!. W6jt powiedzial, ze 
jeszcze tam nie byl, ale wybiera siy w naJblizszym czasie. Soltys powiedzial, ze podjedzie 
tam z W 6jtem i wszystko pokaze. I 

Radna Malgorzata Cichosz poprosila w n1iary mozliwosci 0 wyr6wnanie drogi 
w Alfonsowie oraz zapytala, czy S,! planpwane dalsze wycinki po boczy. Radnej zale:zy na 
poboczach przy drodze Studzieniec-Zyck Nowy oraz od Leonowa w strony Piotrk6wka. W6jt 
poinformowal, ze przycinka odbydzie si~ w najblizszym czasie. Radna zwr6cila r6wniez 
uwagy na zasmiecanie terenu gminy. , 

W6jt powiedzial, ze brak segreg~cji wplywa na ceny za odpady. Apeluje 0 lepsz,! 
segregacjy odpad6w ~ niezasmie~anie dr6~ gminnych, ~owiato~ch i wojew6dz~ich. 

Radny POWIatu plocklego Krzysztof Ledzlon pOlnformowal, ze Jako delegat 
Mazowieckiej Izby Rolniczej na ostatnib spotkaniu, na kt6rym byl Minister Rolnictwa 
i Rozwoju Wsi Pan Adam Nowak, radnyl zwr6cil uwagy i wnioskowal 0 zwiykszenie ilosci 
sztuk odbioru opon od rolnik6w i mieszkapc6w. 

Radna Teresa Sitkiewicz podziykowala W 6jtowi za wyr6wnanie drogi na Grzybowie 
oraz poprosila 0 wyr6wnanie drogi od wojew6dzkiej do kapliczki. 

W6jt gminy wypowiedzial siy r6wniez odnosnie przeniesienia tablicy upamiytniaj,!cej 
100 lecie odzyskania przez Polsky Niepodleglosci, kt6ra byl pomiydzy gmin,! a budynkiem 
GOPS-u. Tablica bydzie umiejscowiona w innej lokalizacji. Przy okazji W6jt bydzie chcial 
odnowic jeszcze jeden pomnik. 

Innych pytan i uwag nie zgloszono. 

Do pkt. 10. . I. . ... 
Przewodnlcz'!cy Rady Gmlny st"1lerdzll, ze porz,!dek obrad XIII SesJI Rady Gmlny 

w dniu 19 maja 2025 r. zostal wyczerpany. Podziykowal Radzie Gminy 

za uczestnictwo w obradach oraz wszystkim osobom ogl,!daj,!cym sesjy drog,! elektroniczn,!, 
po czym je zamkn,!l. 

Protoko!owa{a Przewodnicz'!cy Rady Gminy 

Katarzyna Ciastek 
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